
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 4. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 227
Vil ministeren oplyse, hvilke forventninger der - forud for fremdriftsreformens
vedtagelse - var til antallet af ansøgninger om dispensation fra det fastlagte
krav om 30 nye ECTS point per semester universiteterne ville modtage, her-
under hvor mange dispensationer man forventede at universiteterne ville gi-
ve?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Riisager@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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